
Wensen omwonenden Van den Eijndekade  

Versie: 17 maart 2021  
   
Volgnr.: Reactie: Antwoord gemeente Heemstede: 

1.  
 
 

Deze brief schrijf ik als bewoner, de Van Den Eijndekade is mijn 
erftoegangsweg. Een reactie van de FB Heemstede komt er nog 
aan, voor de zuiverheid zullen anderen dit doen. 

1. Het opknappen van de kade zal moeten gebeuren met 
inachtneming van de renovatie van de haven, beter is 
nog tegelijkertijd, denk ik. Stem het op elkaar af. 

 

 
2. Als bewoner valt mij dagelijks op hoe verwarrend de 

fietsoversteek is voor fietsers, komende van oostelijke 
richting die niet rechtsaf de Dreef op willen maar bij de 

 
 
 
Afgesproken is de kade aan te pakken nadat het werk aan 
de haven is voltooid. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De situatie is niet optimaal, maar één gebundelde 
oversteek over Heemsteedse Dreef is noodzakelijk om de 
kruising (ontruiming) zo efficiënt mogelijk in te richten. Dit 



stoplichten willen oversteken richting Postlaan, centrum. 
Die moeten een afzwaai naar links maken, vlak voor een 
kruispunt waar van alles gebeurt: 

• Auto’s die vanaf de Dreef/Wipperplein komend, 

rechtsaf slaan 

• Auto’s die vanaf de VD Eijndebrug rechtsaf de 

Dreef op gaan, of, net iets eerder, de ventweg in 
willen slaan 

• Auto’s en fietsers die vanuit de ventweg 

(noordkant) komend, linksaf de VD Eijndekade op 
willen, of met een U- turn de Dreef op draaien. 

3. Hoe kun je deze situatie veiliger maken?  Dat is niet 
makkelijk te zeggen, immers, voor de fietsers die 
komende uit het oosten, rechtsaf de Dreef op rijden, moet 
er een fietsstrook blijven; er zal altijd een splitsing moeten 
komen.  

4. Misschien zou die eerder aangegeven kunnen worden, 
met duidelijke lijnen, pijlen en een bord waarop staat: 
fietsers richting centrum hier oversteken. De stoep 

aan de zuidkant is breed genoeg om er iets af te halen 
ten faveure van een fietsstrook.  

Kan deze mogelijkheid bekeken worden? De oversteek 

draagt bij aan doorstroming, als ook oversteekbaarheid van 
fietsers zelf. 
Oversteek is op ruime afstand van de kruising. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Binnen een 30 km/uur inrichting worden in principe geen 
fietsstroken toegepast. Voor de fietsers die gebruik maken 
van de geregelde oversteek is er wel een kort fietspad, 
zoals in de huidige situatie. 
 
 
Tekstborden zijn niet nodig. Lokaal verkeer kent de route. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



vindt dan verder weg van al die door elkaar lopende 
verkeerslijnen plaats en wordt aanmerkelijk veiliger 
 

5. Belangrijk is ook de status van de ventweg . In het nieuwe 
plan staat: de auto is te gast. Dat zal duidelijk zichtbaar 
gemaakt moeten worden. Nu is het een soort sluipweg en 
parkeerplaats voor allerlei verkeer uit beide richtingen, 
zelfs vrachtwagens. 

6. Voor het overige pleit ik voor stevige en zo geluidsarm 
mogelijke bovenste laag. Maar dat moge duidelijk zijn. 

7. Kijk daarbij ook naar de stoep op de plek tussen de uitrit 
van de Waterhof parkeergarage en de straat. Daar 
ontstaan verzakkingen die regelmatig hersteld moeten 
worden. Ligt er een lekke waterleiding onder? Ontbreekt 
daar een fundering van menggranulaat? 

8. Er is vorig jaar een matrixbord met 
snelheidsinformatiedisplay geplaatst op mijn verzoek. 
Helaas is die weer verwijderd (accu leeg?), het werkte 
wel. Dus graag weer plaatsen. 

 
Beste Martin, ik zou je willen uitnodigen voor een kop koffie bij 
mij, zodat we samen een kwartiertje op de kade kunnen staan en 
waarnemen wat er allemaal gebeurt. Dat kan Corona-proof ! 

 
 
 
Deze weg is heringericht en éénrichtingsverkeer 
(ontheffing voor bevoorrading Heems). Er is een 
parkeerverbod.  
 
 
 
De klinkerverharding wordt vervangen door nieuwe klinkers 
met een goede fundering en opsluiting, waardoor e.e.a. er 
strak in komt te liggen. 
 
Het trottoir wordt hersteld. De verzakking komt 
waarschijnlijk door gebruik van het trottoir door zwaar 
verkeer. In de nieuwe situatie is hier een kortparkeerplaats 
voorzien. 
 
Het matrixbord is herplaatst. Deze wordt steeds voor korte 
periodes geplaatst en krijgt daarna weer een andere 
locatie. Lang op dezelfde plek laten staan geeft op den 
duur weinig effect. Het periodiek terugplaatsen blijkt wel 
effect te hebben op verkeersgedrag op de lange termijn. 
Dit kan ook na herinrichting overwogen worden. 
  
 
 

2.  Als bewoner van Waterhof, heb ik uw brief ontvangen over 
bovenvermeld onderwerp. Ja, de vd Eijndekade is een 
doorgangsweg naar achterliggend industrieterrein en auto 
dealers. Dat valt niet te voorkomen. Wel is dan stiller asfalt / 
wegbedekking wenselijk. Ander HEEL belangrijk punt- en dat heb 
ik al eerder aangegeven bij een van uw ambtenaren. Voor 
gebouw Waterhof zijn nu GEEN parkeervakken. Dat is zeer lastig 
en gevaarlijk bij een verhuizing of een bezorging (pakketdiensten 
etc) Ik heb gevraagd om voor gebouw Waterhof een 2 a 3 tal 
vakken IN de stoep te maken -zodat de wegbreedte gelijk blijft en 
de stoep is daar breed genoeg. Dan daar melden "alleen voor 

De klinkerverharding wordt vervangen door nieuwe klinkers 
met een goede fundering en opsluiting, waardoor e.e.a. er 
strak in komt te liggen. 
Asfalt past niet in een 30 km-weg en neemt bij een lage 
snelheid motorgeluid en trilling niet weg, waardoor er 
nauwelijks tot geen verschil is met een goed aangelegde 
klinkerbestrating. 
Deze suggestie is overgenomen. Het is een feit dat online-
bestellingen / bezorgingen fors toenemen en dat een 
complex met meerdere woningen meerdere keren per dag 
bevoorraad wordt. 



laden en lossen".. dat voorkomt al dat wilde en scheef parkeren 
op de stoep of half op de weg parkeren, zoals het nu gaat. Dat is 
zeker een zeer gevaarlijke situatie. Dus graag 2 a 3 
parkeervakken inrichten met bord Laden en Lossen. 

 
 
 
 

3.  Ik heb al eens eerder mailcontact gehad met de gemeente over te 
hard rijden en parkeren van aanhangers met puinbakken,op de 
brug vd Eijndekade. Nu er aan de haven gewerkt gaat worden, 
waar ik overigens erg blij mee ben, wordt het nog belangrijker dat 
er iets aan de verkeersveiligheid wordt gedaan. ik woon zelf aan 
de noordkant op 4 hoog in waterpark en heb zo dus uitstekend 
zicht op de vd Eijndekade. het lawaai is voor mij geen bezwaar, ik 
hoor het wel, maar niet zo erg als de mensen die in Waterhof 
wonen, veel dichter bij de weg. maar ik constateer wel dat er veel 
en vaak te hard wordt gereden en het definiëren van de vd 
Eijndekade als erftoegangsweg is niet echt realistisch. de weg 
wordt door heel veel mensen gebruikt als sluipweg dreef-
cruquiusweg en vv en de autodealers lijken de vd Eijndekade te 
gebruiken als testcircuit. het fenomeen meer politiecontroles 
ontgaat mij even ik heb hier nog nooit politiecontrole gezien 
behalve riemdragen, alcohol controle op de ventweg langs de 
haven, maar niet sluipweggend over de vd Eijndekade. het 
vervangen van de klinkers door asfalt, in welke print dan ook, lijkt 
mij qua snelheidsovertredingen alleen maar averechts te gaan 
werken. dat is m.i. dus geen goed idee,1 enkele drempel op de 
brug zal al behoorlijk snelheids beperkend werken. ik zie de 
brandweer hier al sinds 2009 regelmatig uitrukken en ze hebben 
op dit stuk vd Eijndekade echt nog niet zoveel snelheid dat ze 
daadwerkelijk last zouden hebben van een drempel. vooruitziend 
denk ik dat het met de nieuwe inrichting van de haven veel 
drukker wordt met fietsers en voetgangers, als ik het criteria lijstje 
(12/8/3) van het OM zie, dan is dat wachten op ongelukken niet 
kies 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De weg blijft een 30 km-weg. De inrichting als 30 km-weg 
wordt meer herkenbaar. 
 
De klinkerverharding wordt vervangen door nieuwe klinkers 
met een goede fundering en opsluiting, waardoor e.e.a. er 
strak in komt te liggen. 
Asfalt past niet in een 30 km-weg en neemt bij een lage 
snelheid motorgeluid en trilling niet weg, waardoor er 
nauwelijks tot geen verschil is met een goed aangelegde 
klinkerbestrating 
 
Verkeersdrempels veroorzaken trillinghinder, geluidshinder 
en hinder door inschijnend licht voor direct aanwonenden. 
Exact hetgeen waarover nu geklaagd wordt.  
Gekozen is voor alleen een inritconstructie aan de zijde 
van de Heemsteedse Dreef, ter markering van de 
overgang van 50 naar 30 km/uur. De inritconstructie krijgt 
een relatief grote lengte en lange op en afrit, zodat de 
brandweer de inritconstructie goed kunnen passeren.  
 

4.  Naar aanleiding van uw brief d.d. 09-02-2021 met betrekking tot 
genoemd onderwerp ga ik hierbij in op uw uitnodiging verdere 
wensen kenbaar te maken. Naar aanleiding van het gestelde in 
de brief van 17 juli, waaraan u refereert, wordt gesteld dat er 

 
 
 
 



zorgen bestaan over veiligheid van met name fietsers en kinderen 
in de buurt. Uw reactie hierop is: “De veiligheid van kwetsbare 
verkeersdeelnemers staat bij ons ook voorop”. In dit verband kan 
worden geconstateerd dat op de brug voor voetgangers geen 
sprake is van een veilige situatie. Er is daar geen effectief 
verhoogd trottoir. De scheiding met de rijweg wordt gevormd door 
een witte streep op gelijk niveau. Als voetganger ervaar ik dat zelf 
als niet veilig. Sommige auto’s, soms met behoorlijke snelheid, 
komen dicht in de buurt van die witte streep. Duidelijk is dat deze 
situatie, zeker voor kinderen, absoluut onveilig is. Deze mening 
wordt binnen onze woonomgeving breed gedeeld. Mijn verzoek is 
om de geschetste situatie als “kleine aanpassing” mee te nemen 
in de plannen voor het groot onderhoud Van den Eijndekade. Uw 
reactie zie ik op korte termijn met belangstelling tegemoet. 

 
Op de brug zijn als afscherming van de voetgangers aan 
beide zijden betonbanden voorzien. 

5.  Hartelijk dank voor uw duidelijke uiteenzetting rond het groot 
onderhoud Van den Eijndekade. Ik zou de volgende wens willen 
kenbaar maken: Graag stopstreep, of voorrangsbord vanaf de 
Industrieweg naar de Van den Eijndekade. Met name komende 
vanaf de Nijverheidsweg is dit een onoverzichtelijke kruising. 
Meerdere malen problemen mee gehad. 

Dit is in strijd met de richtlijnen. 
Onoverzichtelijkheid werkt verkeersremmend. Voorrang 
betekent geen rekening hoeven houden met kruisend 
verkeer, hetgeen uitnodigt tot hard rijden.  

6.  Hierbij reageer ik op uw schrijven van 9 februari jl. gericht aan de 
bewoners aan de Van den Eijdekade over aanpassingen van de 
weg. Bekend is, dat met name de bewoners direct aan de Van 
den Eijndekade last hebben van zwaar verkeer, doordat het 
wegdek nogal hobbelig is. Daar gaat wat aan gebeuren, heb ik 
begrepen. Wel vraag ik uw aandacht voor het feit, dat er 
nauwelijks onderscheid is tussen wegdek en trottoir op de 
Zwaaihavenbrug. Dat kan tot precaire situaties voor voetgangers 
leiden. Voorts vraag ik uw aandacht voor de regelmatig 
voorkomende situatie, dat gemotoriseerd verkeer van zuid naar 
noord op de Heemsteedse Dreef het rode verkeerslicht – ten 
behoeve van de oversteek van voetgangers en fietsers – negeert 
dan wel niet tijdig opmerkt. Dat leidt tot gevaarlijke situaties. Of 
dat van noord naar zuid ook het geval is, weet ik niet, maar is wel 
aannemelijk. 

 
 
 
 
 
Op de brug zijn als afscherming van de voetgangers aan 
beide zijden betonbanden voorzien. 
 
 
Dit is een zaak voor handhaving. De verkeerslichten zijn 
duidelijk zichtbaar. Het negeren van rood licht is dus fout 
gedrag. 
 

7.  
 

Hierbij onze reactie op uw brief aangaande zaak 781786. Wij 
wachten rustig verdere uitwerking en besluitvorming af, u houdt 
ons daarvan op de hoogte. Steeds als het noodzakelijk is zullen 

 
 
 



wij dan reageren. Dank daarvoor. 
 
Op dit moment willen wij volstaan aan te geven, met veel nadruk, 
dat de meerderheid van de bewoners op en langs de Van den 
Eijndekade graag zo stil mogelijk wegdek willen hebben. 
Geluiddempend asfalt met streetprint heeft verreweg de voorkeur.  
 
Verder verzoeken wij in het kader van de inrichting dat het trottoir 
aan de waterzijde wordt uitgevoerd in een zelfde uitvoering 
(tegel/stoeptegels) als verder rond de nieuwe Haven van 
Heemstede. Wij verzoeken ook de lantarenpalen die er nu staan 
langs het water (van alles wat, lelijk, ongezellig, uit de tijd, 
hinderlijk (sommigen schijnen zo de appartementen binnen) en ze 
zijn oud en versleten, te vervangen door dezelfde nieuwe 
lantarenpalen die langs de andere zijden van de Haven bij de 
nieuwe inrichting worden geplaatst. In het Havenlab, bij het 
ontwerpen van de nieuwe inrichting van de Haven en 
havenkade’s is daar aandacht voor gevraagd, en toen is 
toegezegd en aangegeven dat de lantarenpalen aan alle zijden 
van de Haven gelijk zullen worden. Dus daar vragen wij nog wel 
even extra aandacht voor. Het zou niet bij de nieuwe inrichting 
van de Haven passen als langs de Van den Eijndekade straks 
nog oude en lelijke lantarenpalen staan. Ook vragen wij, 
bewoners op en rond de Van den Eijndekade, aandacht voor nog 
wat extra groen, daar waar dat mogelijk is. Groene inrichting was 
ook een van de uitgangspunten van de nieuwe Haven. En let op: 
de inrichting van de Van den Eijndekade valt niet onder de 
nieuwe inrichting van de Haven, maar zou wel in dezelfde 
uitvoering worden aangepast. Graag extra aandacht voor deze 
uitvoering.  
 
Betreffende het veiligheids-aspect  voor voetgangers op de 
Zwaaihavenbrug, daar heeft u al reacties van bewoners over 
ontvangen en ook wij vragen nadrukkelijk aandacht voor dit zeer 
onveilige aspect, zeker voor kleinere kinderen en ouderen. En 
zeker ook zolang (en dat gebeurt nog steeds dagelijks) sommige 
automobilisten als raceauto’s over de Van den Eijndekade rijden. 
In dit verband hopen wij dan ook dat er, zoals u in de brief hebt 
aangeven, op korte termijn op de Van den Eijndekade permanent 

 
 
De klinkerverharding wordt vervangen door nieuwe klinkers 
met een goede fundering en opsluiting, waardoor e.e.a. er 
strak in komt te liggen. 
Asfalt past niet in een 30 km-weg en neemt bij een lage 
snelheid motorgeluid en trilling niet weg, waardoor er 
nauwelijks tot geen verschil is met een goed aangelegde 
klinkerbestrating 
Inrichtingsaspecten westzijde en noordzijde haven zijn 
overgenomen. 
De verlichting is niet oud: masten en armaturen zijn van 
2010. Het wijzigen en aanpassen op de situatie aan noord- 
en westzijde is wel mogelijk en in het plan voorzien. De 
vrijkomende materialen kunnen dan gebruikt worden voor 
inboet bij schaderijdingen of storingen. 
 
 
 
 
 
 
 
In het plan is extra groen opgenomen. 
 
 
 
 
 
 
 
Op de brug zijn als afscherming van de voetgangers aan 
beide zijden betonbanden voorzien. 
 
 
 
 
Matrixborden worden niet permanent geplaatst, maar voor 
de duur van enkele weken. Zie eerdere reactie.  



Matrixborden met snelheidsinformatie-display worden geplaatst. 
Ons verzoek is graag aan beide kanten van de weg.  
 

 
  

   

   

 


